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  Poběžovice:  
březen: 11.3., 25.3., duben: 8.4., 22.4. Ostatní obce:  
březen: 10.3., 24.3., duben: 7.4., 21.4. 

UPOZORNĚNÍ 
Místní poplatek:   

   
 za držení psů  

je splatný do  31.3.2015,   
  za odpady je splatný do  30.6.2015. 
 Poplatky se hradí  v pokladně  MěÚ Poběžovice nebo převodem na účet města. 

 Dne 2. února 2015  tomu bylo již 15 let ,  kdy od nás navždy odešel  pan 
 František Kuneš z Poběžovic.     

 
 
 
     

Stále vzpomínají děti s rodinami. 

UPOZORNĚNÍ ČEZ Distribuce, a.s. 
 Dne 12.3.2015 bude přeruše-na dodávka elektrické energie v části Poběžovic,  a to v ulicích: Žižkova, Otovská, Finská, Za-hradní, Krátká, Horní, Dolní, Příkopy, Slovanská od mostu směr Vlkanov, Husova a Spoje-necké nám. č.p. 126 a 126, Vranovská, Mnichovská, Dra-hotínská, Větrná, Mariánská od hotelu Hubertus k č.p. 89 a Budovatelů. 
 Dne 17.3.2015 bude přeruše-na dodávka elektrické energie v části Poběžovic a to v ulicích:  Žižkova č.p. 188, č.p.189 a čistírna odpadních vod, Masa-rykova, Nádražní od č.p. 257 směr k Masarykově ulici, nám. Míru, Šandova, Slovanská č.p. 128 a 129, Spojenecké náměs-tí, Husova od č.p. 301 a 221  směr ke Spojenec. náměstí. 

UPOZORNĚNÍ ČEZ Distribuce, a.s. Dne 12.3.2015 bude přerušena dodávka elektrické energie  v Poběžovicích, části Šitboř. Jedná se o celou obec Šitboř. 

3. zasedání Zastupitelstva měs-ta Poběžovice se koná ve středu 4. března 2015 od 18.00 hodin ve společenské místnosti Hasič-ské zbrojnice v Poběžovicích.  Návrh programu:  1. Zpráva ověřovatelů zápisu z   2. ZM  2. Volba ověřovatelů zápisu a usnesení z 3. ZM  3. Kontrola usnesení z 2. a předchozích zasedání ZM  4. Rozpočtová opatření č. 12/2014 a 13/2014  5. Hospodaření města k 31.12.2014  6. Hospodaření města k 31.1.2015  7. Inventarizace majetku města a příspěvkových organizací k     31.12.2014  8. Projednání a schválení rozpočtu města Poběžovice na rok 2015  9. Modernizace MŠ Poběžovice, aktuální informace 10. Koupě, prodej a směna městského majetku 11. Různé 

   Dobro a lásku jsi rozdával, proto v našich srdcích  žiješ dál… 
 Dne 13.3.2015 by oslavil 70. narozeniny pan Václav Vaněk ze Sedlece.            Za tichou vzpomínku  děkuje manželka, děti a sestra Marie. 
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Z a m y š l e n í 

Zameť si před vlastním prahem. Inu, i tak zní jedno ze známých pořekadel. Jed-ním z poběžovických prahů je vlastně i ves Zámělíč. A kaž-dý, kdo odbočí  na meclovské křižovatce z hlavní komunika-ce Praha – Plzeň – H.Týn – Domažlice vpravo a chce se dostat do Poběžovic, musí přes zámělíčskou náves. Tuto ves už od „nepaměti“ rozdělu-je  potok Pivoňka na Malou a Velkou stranu.  Bohužel – právě ta část Zámělíče, jíž prochází souběžně proti toku Pivoňky ona silnice, po níž se dostanete do Poběžovic, pů-sobí velmi depresivně. Jako by se tu zastavil čas někdy na konci 20. století. Když něko-mu řeknu, kde bydlím, hned se mne na tu náves začne vy-ptávat, a to způsobem, jako bych za to mohla. Můžu – ne-můžu: vlastně je ta zničená náves tak trochu skanzenem konce 20. století. A pro mno-hé by mohla být i černým svědomím. Jenže – ti kteří mají hlavní podíl na devastaci zdejších statků, čili gruntů, buď už nežijí nebo jednoduše svědomí nemají. Či spíše ne-mají to svědomí, které se týká „vyššího principu mravního.“ Mohli bychom s tímto hodno-cením začít už v roce 1938, přejít k roku 1948. S tím si poradí určitě každý historik (politiky to už bohužel dávno nezajímá). Ale konec konce této historické části Zámělíče započal vlastně až na přelomu 20. a 21. století. Kdo dal zbourat bývalý „kulturák“ – původně jeden ze statků, kte-rý jeho pováleční majitelé opustili v době, kdy začalo vznikat  JZD? Kdo se pode-psal na vzniku další „díry“ v zástavbě? A proč  se trosky jednoho z největších gruntů prodávají až teď? Otázky, kte-ré kladou lidé, kteří, i kdyby se dozvěděli odpověď – těžko pravdivou, museli by přiznat, že s tím stejně nic neudělají. Leda by byli opravdoví milio-náři se smyslem pro něco ji-ného než vlastní prospěch. A takoví boháči skoro nikdy ne-existovali. A ten vlastní práh? Ráda bych si zametla alespoň před vrátky. Ale to by tu kdo-ví odkud neměla téci podél silnice voda, která patří do kanálu a která mění okraj sil-nice skoro v hradní příkop.                  Marie Špačková   
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V sobotu 14.2. se v hotelu Huber-tus konal již 9. společenský ples SRPDŠ, ZŠ Poběžovice a firmy PO-ZEP s mysliveckým sdružením. Po-čátek večerní akce ohlásili domaž-ličtí trubači před vstupem do hote-lu a úderem dvacáté hodiny Holý-šovská trojka přímo ve vyzdobe-ném sále, který se hosty brzy zcela zaplnil. Po slavnostním zahájení přišly se svým předtančením na řadu žáky-ně tanečního kroužku      z naší zá-kladní školy, které pravidelně tré-nují pod vedením manželů Karaso-vých a které se v loňském roce 

protancovaly až na mistrovství Čech. Valentýnskou show se světly předvedli dva členové místní skupi-ny FIRE FLIES, Matěj Havlíček a Jan Ďuriš, kteří svým kouskem zvedli diváky ze židlí. V průběhu večera byla vyhlášena dámská vo-lenka, několikrát na parket nastou-pili trubači, stoly se plnily výbor-ným občerstvením. Zpestřením by-la bohatá tombola s více než 500 cenami a půlnoční překvapení uči-telů, tentokrát pod názvem „Cvičení rodičů s dětmi“. Příjemná nálada panovala v sále až do pozd-ních ranních hodin.  

Ráda bych na závěr poděkovala celému organizačnímu týmu, který se podílel jak na přípravě, tak i na samotném průběhu plesu, a také všem vystupujícím. Každý rok si vážíme  našich štědrých sponzorů i návštěvníků, kteří se přijdou poba-vit a podpořit naše děti, kterým je výtěžek z plesu věnován. Poděko-vání patří také p. Koreckému za poskytnutí sálu zdarma a jeho tý-mu číšníků.  Příští rok nás čeká jubilejní 10. společný ples. Budeme rádi, pokud se s námi opět sejdete!                                                                                                             Mgr. Hana Teplá 

Na startu 5. ročníku zimního závo-du horských kol Ledový kafe 2015, se u penzionu Pohoda v Hoře sva-tého Václava sešlo rekordních 67 závodníků. Rostoucí zájem účastní-ků o tento závod samozřejmě orga-nizátory potěšil, protože je vizitkou jejich kvalitní práce. Pole mužů by-lo rozděleno do tří kategorií: M1 do 35 let, M2 od 36 do 50 let a M3 od 

51 let více. Na startu se objevily i tři ženy, které závodily bez rozdílu věkových kategorií. Třicetikilome-trová trať, s více než třistametro-vým převýšením, nabídla závodní-kům kromě sněhu a ledu i kousek asfaltu, ale především poměrně hustou mlhu po celou trasu závo-du. Se všemi nástrahami, mezi nimiž nechyběly ani padlé stromy, 

se nejlépe vyrovnal Tomáš Kozák, který trať zdolal za 1:32:53 a do cí-le přijel s více než tříminutovým ná-skokem před druhým Lubošem Jedličkou. Třetím v pořadí byl s ča-sem 1:39:20 Martin Vít. Z žen doje-la do cíle první Vendula Kelbichová na celkovém 33. místě s časem 2:16:15.                                      Vok 
Start závodu v Hoře svatého Václava Celkový vítěz Tomáš Kozák na trati 



 

   

 

Panorama  
u d á l o s t í 

V úterý 17. února se pracovníci Služeb města pustili do déle odkládaného kácení vzrostlých jedlí u bytového domu č.p. 145 v Krátké ulici. Tyto stromy rostly v blízkos-ti západní stěny bytového domu a nejen že odpoledne na tuto část domu stínily, ale nebezpečné byly především za silných západních větrů, kdy hrozily vyvrácením, či zlomením a poškozením domu nebo zraněním v blízkosti se pohybujících osob. Na jejich místě bude provedena náhradní výsadba dřevin, které nedosáhnou tako-vých rozměrů. 

Vzhledem k tomu, že sníh v letošní zimě nezlobí, mohou se pracovníci Služeb měs-ta věnovat jiným činnostem a tak napří-klad shrabali spadané větve na hřbitově, pomohli vyklidit uvolněný byt v Domu s pečovatelskou službou, který následně i vybílili, aby byl připraven k předání další-mu žadateli. Průběžně se věnují úklidu spadaných větví a sběru cizích předmětů i na dalších prostorách veřejného prostran-ství a dalším činnostem. 

Je možno objednávat  palivové dřevo na rok 2015 Do 31.3.2015 budou přijímány závazné objednáv-ky palivového dřeva z městských lesů. Objednáv-ka musí obsahovat jméno a adresu žadatele, po-žadované množství a telefonní kontakt. Objed-návky přijímá podatelna MěÚ Poběžovice, nám Míru 47, Poběžovice, e-mail: podatel-na@pobezovice.cz. Vytěžené dřevo bude připraveno u cesty v místě vytěžení, odkud si jej žadatel po výzvě odveze. Maximální množství - 5 m3 na jednu samostatnou a obývanou bytovou jednotku s vlastním vytápě-ním na pevná paliva v Poběžovicích a jejich částech. Prodejní ceny jsou stejné jako v roce 2014 - za 1 m3:  měkké listnaté - 530.-Kč, tvrdé listnaté - 650.-Kč, jehličnaté - 550.-Kč, vše bez DPH. Dodávky dřeva jsou garantovány pouze do výše možností těžby. 

Výběr z usnesení 7. jednání RM Poběžovice, ze dne 26.1.2015 
♣ RM bere na vědomí žádost SK Judo Poběžovice o poskytnutí finančního příspěvku na činnost dětí do 15 let a ukládá starostovi zařadit příslušnou částku do rozpočtu města pro rok 2015. 
♣ RM schvaluje záměr města pronajmout část pozemku p.č. 227/6 o výměře 63 m2, v k.ú. Poběžovice. 
♣ RM schvaluje bezplatné poskytnutí společenské místnosti Hasičské zbrojnice Pobě-žovice dne 9.3.2015 od 11.30 hodin Svazu postižených civilizačními chorobami ČR, základní organizace Poběžovice k uskutečnění výroční členské schůze. 
♣ RM schvaluje podání žádosti o dotaci na projekt „Příměstský tábor Poběžovice 2015,“ s celkovými náklady 334.900.-Kč, a minimální výší spoluúčasti města 34.900.-Kč. 
♣ RM nesouhlasí s připojením města Poběžovice k akci „Vlajka pro Tibet 2015.“    Výběr z usnesení 8. jednání ZM Poběžovice, ze dne 9.2.2015 
♣ RM přiděluje volný byt č. 4 v Domu s pečovatelskou službou Poběžovice žadatelce, s nástupem od 1.3.2015. 
♣ RM přiděluje volný byt č. 1 v Domu s pečovatelskou službou Poběžovice žadatelce, s nástupem od 1.3.2015.  
♣ RM schvaluje návrh rozpočtu města Poběžovice na rok 2015, projednaný Finančním výborem ZM dne 3.2.2015, s příjmovou částí ve výši 36.450.390.-Kč, výdajovou částí ve výši 34.250.920.-Kč a financováním ve výši –2.199.470.-Kč a ukládá staros-tovi zajistit jeho zveřejnění a následné projednání v ZM. 
♣ RM bere na vědomí předloženou cenovou nabídku firmy Střechy ZAKO, Poběžovice, na provedení provizorního zastřešení věže šitbořského kostela, znějící na částku 285.444.-Kč bez DPH s tím, že případná realizace bude záviset na vývoji rozpočtu města. 
♣ RM bere na vědomí předloženou cenovou kalkulaci firmy Střechy ZAKO, Poběžovice, na provedení zastřešení presbytáře šitbořského kostela, znějící na částku 551.131.-Kč bez DPH a ukládá starostovi zjistit možnosti získání dotace na tuto akci z Hava-rijního fondu Ministerstva kultury ČR. 
♣ RM schvaluje návrh rozpočtu pro kulturní akci Poběžovické pouťové slavnosti 2015 s tím, že maximální výše nákladů nepřekročí výši nákladů z roku 2014. 
♣ RM schvaluje Smlouvu o poskytnutí finančního příspěvku Plzeňskému kraji na zajiš-tění dopravní obslužnosti území Plzeňského kraje, znějící pro rok 2015 na částku 48.000.-Kč a pověřuje starostu jejím podpisem. 
♣ RM souhlasí s pokácením přerostlých vrb, které jsou ve špatném zdravotním stavu na pozemku p.č. 12/1 v k.ú. Zámělíč. 
♣ RM doporučuje ZM schválit záměr města prodat pozemek p.č. 887/2 o výměře 152 m2 v k.ú. Poběžovice. 
♣ RM v současné době nedoporučuje ZM schválit záměr města prodat pozemky p.č. 32 o výměře 359 m2, p.č. 28 o výměře 162 m2, p.č. 29 o výměře 83 m2, vše v k.ú. Poběžovice, a to do doby předložení zastavovací studie, akceptované zpracovatelem nového územního plánu města Poběžovice. 
♣ RM odkládá své rozhodnutí o případném vyhlášení záměru města prodat část po-zemku p.č. 1150 v k.ú. Poběžovice, do doby závazného vyjádření dosavadní uživa-telky o jejím dalším využívání pozemku. 
♣ RM bere na vědomí informaci správce kanalizace v Poběžovicích, firmy CHVAK, a.s., Domažlice, o havarijním stavu kanalizačního sběrače B v Žižkově ulici a vyzývá fir-mu CHVAK k předložení návrhu technického řešení, společně s předběžným rozpoč-tem a návrhem smlouvy. 
♣ RM ukládá starostovi zaslat v zákonem stanoveném termínu písemnou odpověď dle zákona č. 160/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím žadateli, který vznesl další dotazy ohledně kanalizace v Poběžovicích. 
♣ RM bere na vědomí podání žádosti o příspěvek na věcné vybavení JPO II Poběžovi-ce z rozpočtu Plzeňského kraje, v rámci dotačního titulu „Příspěvek na věcné vyba-vení z rozpočtu kraje,“ ve výši 286.330.-Kč. 
♣ RM bere na vědomí podání žádosti o příspěvek z programu „Podpora činnosti infor-mačních center na území Plzeňského kraje pro rok 2015,“ na vydání propagačních materiálů, v rámci programu „Turistické cíle na Poběžovicku a na území Mikroregio-nu Dobrohost,“ v celkové výši 30.000.-Kč. 
♣ RM schvaluje podání žádosti o příspěvek z Programu stabilizace a obnovy venkova Plzeňského kraje 2015, na pořízení bezdrátového rozhlasu v místních částech Pobě-žovic, celkové částce 80.000.-Kč. 
♣ RM schvaluje podání žádosti o příspěvek z Mikrograntů Plzeňského kraje na podpo-ru a oživení kulturních a uměleckých aktivit pro rok 2015, „Historický jarmark Pobě-žovice,“ v celkové částce 30.000.-Kč. 
♣ RM ukládá tajemníkovi připravit návrh změny vnitřní směrnice k inventarizaci, kte-rým by se zvýšila hranice pro evidování drobného dlouhodobého hmotného majetku na částku 3.000.-Kč. 
♣ RM pověřuje starostu jednáním o koupi části pozemku p.č. 13/1 v k.ú. Poběžovice s vlastníkem.    Výběr z usnesení 9. jednání RM Poběžovice, ze dne 16.2.2015 
♣ RM schvaluje uzavření nájemní smlouvy na pronájem části pozemku p.č. 227/6 v k.ú Poběžovice, o výměře 63 m2, s jediným zájemcem, s účinností od 1.3.2015. 
♣ RM bere na vědomí informaci o hospodaření města k 31.1.2015, včetně soupisu závazků a pohledávek. 
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Dne 18. úno-ra 2015 osla-vil význam-né životní j u b i l e u m PhDr. Jan Vogel tanz , významný his-torik, který se proslavil  jako vý-borný znalec z oboru vojenské historie, tj. především vojenské výstroje. Svědčí o tom jeho 

knihy Malý slovník starého vo-jenského názvosloví  či Stejno-kroje 1848 - 1849. V těchto publikacích se prezentoval dok-tor Vogeltanz i jako výtvarník a ilustrátor. Za velmi záslužný počin lze považovat mimo jiné i to, že přepsal a komentáři opatřil dílo Antonína Schnabla  nazvané Kniha pamětihodných příhod královského města Do-mažlic 1631 – 1859. Neméně zajímavá je i studie  Chodská 

vesnice na přelomu 18. a 19. století, a to i proto, že je v ní zobrazen nejen život venkova-nů, ale i události evropského významu – např. napoleonské války, které ho také v daném období poznamenaly. PhDr. Vogeltanz publikoval i mnoho dějepisných statí v denním tis-ku a svému poslání historika, stejně jako Poběžovicím, zůstá-vá i nadále věrný.                           MŠ 

MKIS Poběžovice  se zapojilo do projektu Plzeň 2015 Evropské hlavní město kultury.   
 
 Tato spolupráce přináší aktuální  informace o dění v Plzni a Plzeňském kraji, propagační materiály, prodej vstupenek na sportovní a kulturní ak-ce, začlenění našich akcí do  programu Plzně 2015. 

 
V době, kdy byl Kozina i Lamingen již několik let po smrti a na Chod-sku byli již noví páni, kdy ze sedlá-ků chodských vesnic byli poddaní jako v jiných krajích a na jiných panstvích Českého království, na hranicích Čech a Bavor obstarával strážní a také svého druhu celní službu tzv. vojenský kordon. Bylo to opatření zavedené roku 1708 a praktikované potom i na jiných místech habsburské monarchie, například na hranici uherské proti tureckému vpádu. Jednalo se vlastně o systém strážních řetězů dostatečně od sebe vzdálených hlí-dek, které měly na případné ne-bezpečí upozornit své sousedy světelnými nebo zvukovými signá-ly. Nebyli to ovšem vojáci řadové armády, ale vysloužilci s dostateč-nými vojenskými zkušenostmi. Většinou ženatí veteráni pak byli ubytováni v pohraničních vesnicích a jejich mzda byla mizerná. Proto si nezřídka sháněli svou obživu i způsobem dosti nekalým. Za úpla-tek spolupracovali s pašeráky ruku v ruce, mhouřili obě oči. A pašova-lo se tehdy vesele - 

samozřejmě sůl, ale i hovězí doby-tek a mouka, které se svého času (již později) smělo převést přes hranice bez celního poplatku asi 5 liber (cca 2,5 kg). Tak se rozdělil celý pytel takřka centový mezi ce-lou skupinu a bez problému prone-sl přes hranice. Teprve s vyjasněním státních hra-nic po roce 1764 (postoupení úze-mí za haltravským pásmem Če-chám) zanikly postupně tyto ne-švary, neboť Marie Terezie necha-la mimo jiné též reorganizovat (a její nástupci v tom pokračovali) fi-nanční službu. Do roku 1822 byla v Úporu (Anger) stanice c. a k. celního úřadu. Ve zmíněném roce, po dobudování státní silnice byla přeložena tam, kde je dnes znovu zřízena celnice, na hraničním pře-chodu Lísková. Jinak byla na Fol-mavě a ve Všerubech. Zde je její existence spjata i s pobytem Bože-ny Němcové ve čtyřicátých letech minulého století, jak připomíná po-mník u všerubského kostela. Slou-žil zde totiž její manžel, komisař fi-nanční stráže Josef Němec. Dr. Jan Vogeltanz stránka 3 

Když za mnou do kanceláře přišel vedoucí Služeb města Poběžovice, p. Antony, který kopal sondy pro základy uvažované stavby synago-gy a stručně oznámil: „Vykopal jsem u mikve Němce…,“ byl jsem překvapen a uvažoval o nějakých kosterních pozůstatcích z dob vál-ky. Ale jak se ukázalo jedná se o kamennou sochu německého vojá-ka, která byla kdysi instalována na počest padlým vojákům 1. světové války na podstavci pod kostelem. Je zajímavé, jakým řízením osudu se tato památka, představující kle-čícího německého vojáka, ocitla právě na místě, na kterém kdysi stávala židovská synagoga… Snad se najde někdo, kdy bude schopen tuto „záhadu“ objasnit a ozve se, abychom se dočkali vysvětlení. Zapátral jsem v dobových fotogra-fiích a nakonec jsem objevil něko-lik obrázků, na kterých je socha vi-dět, ale jedná se vesměs o foto-grafie z velké dálky a obrázky pro-to nejsou kvalitní. Jeden je ale po-užitelný. Na následujících snímcích tedy můžete vidět, že se skutečně jedná o tutéž sochu, stojící kdysi 

na podstavci pod kostelem. 

              Vok 

V úterní podvečer 17. února 2015 se v Městském kulturním a infor-mačním středisku Poběžovice ko-nala první přednáška v tomto roce. Naše pozvání přijal Mgr. Josef Nejdl, ředitel Muzea Chodska v Do-mažlicích, který si připravil zajíma-vé povídání o „Tradiční stravě na Česko-bavorském pomezí.“ Po zajímavém vyprávění byl pro-stor pro diskusi, do které se všichni přítomní aktivně zapojili. Poslucha-

či měli také možnost ochutnat ně-která z tradičních jídel – maltošny, slepičí žrádlo, mondzeble, houbo-vou polévku se škubánky, rýpl ne-bo toč s jitrnicí, které připravily pa-ní Ludmila Bártová a paní Irena Mertová. Patří jim veliké poděková-ní za jejich ochotu a laskavost. Děkuji také panu Nejdlovi a všem, kteří přednášku navštívili.  Za MKIS  Dominika Adamcová 

Dne 19. února 2015 proběhlo v ZŠ a OŠ Horšovský Týn, pobočka od-borné učiliště v Poběžovicích – obor tesařské práce - krajské setkání metodiků projektu na podporu technického a přírodovědného vzdělávání. Škola získala grant z evropských fondů na vybavení uč-ňovské dílny pro obor tesařské prá-ce. Do projektu bylo zapojeno ještě pět základních škol z regionu, kte-rým patří náš veliký dík, neboť bez jejich spolupráce by akce nemohla proběhnout a poběžovické učiliště by se k evropským prostředkům nedostalo. Jedná se o obě základní školy v Domažlicích a dále školy v Kolovči, ve Staňkově a Horšovském Týně. Jejich žáci druhým rokem pravidelně dojíždějí do Poběžovic na atraktivní výukové dny, zaměře-né na tesařské řemeslo a práce s ním související, zúčastňují se zá-jmových kroužků, zaměřených na práci se dřevem. Svoje výrobky si pak mohou vzít domů a pochlubit se svojí šikovností. Absolvovali pod 

vedením zkušených mistrů několik exkurzí do tesařských a dřevař-ských firem. Žáci dále pracovali na vytvoření brožury o tesařském ře-meslu. Tuto brožuru si zájemci mo-hou vyzvednout v informačním cen-tru u zámku. Dnes je tesařské uči-liště vzorně vybavené a nabízí svoje služby žákům, kterým se nedaří vý-uka na středních školách. Dosavad-ní zkušenosti nám říkají, že ti tesa-ři, kteří se u nás vyučili, mají zajiš-těné zaměstnání ve stavebních fir-mách, kde je stále těchto řemeslní-ků nedostatek. Na krajském setkání metodiků uči-liště prezentovalo výsledky své do-savadní práce. Přítomni byli pracov-níci krajského úřadu, ředitelé a me-todici spolupracujících škol. Výsledky svojí práce přednesli i zá-stupci OŠ Bor, OŠ Domažlice, VOŠ Kralovice a SPŠE Plzeň. Tyto školy rovněž uspěly v úsilí o získání fi-nancí z evropských fondů. Mgr. Zdeněk Lahoda manažer výukových aktivit 

Meclov se, jako mnoho dalších vsí, hlásí k jubi-leu, které by měl letos oslavit bývalý benediktinský klášter v Klad-rubech. Je jednou ze vsí zmiňovanou ve falzifikátu zazname-návajícím klášterní majetek. I když tato falešně či třeba jenom zpětně datovaná listina vznikla později, lze jistě připustit velkou pravděpodob-nost existence Meclova na začátku 12. stol. A jaký mají vztah Poběžo-vice ke starodávnému Meclovu? Nejen to, že v Meclově je pobočka poběžovických „kaolinek“, ale i to, 

že  na konci středověku byla část Poběžovic přifařena právě k mec-lovskému kostelu (první písemná zmínka je z roku 1359), který je za-svěcen archandělu Michaelovi a že z Meclova jezdil do Ronšperka fa-rář, aby ve zdejším kostele mohly probíhat příslušné bohoslužby. Kos-tel Nanebevzetí P. Marie spravovali v 2. polovině  17. stol. faráři z Meclova. Museli sem dojíždět. Aby jim byla tato služba usnadně-na, dala  roku  1680 Anna Feliciá-na, manželka Matyáše z Wunsch-witz (i ten je pohřben v poběžovic-kém kostele) postavit vedle kostela barokní faru, která zde stojí dod-nes. V době bohoslužeb - už se pak konaly pravidelně každou ne-děli a ve svátky - před postavením fary jen příležitostně, zde bydlel meclovský kaplan (pomocník fará-ře) a později byla na faře umístěna i první ronšperská škola. Anna Feli-ciana dokonce darovala k faře i lou-ku, aby si mohl meclovský farář ne-bo kaplan držet koně.                                      MŠ   

MKIS Poběžovice Vás zve na dětský karneval,  který uspořádá dne 7.3.2015 od 14.00 hodin  v sálu hotelu Hubertus v Poběžovicích.  Všechny děti v maskách jsou vítány.  Vstupné dobrovolné. 

 K tanci a poslechu hraje kapela Sympaťáci. 
 
Večer plný zábavy 
tance a bohaté tomboly. 
Květinový oděv nebo 
doplněk vítán. 

 
 

Ceny vstupenek: 
100.-Kč v předprodeji 

120.-Kč na místě. 

Meclovský kostel 


